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Z A P I S N I K
sa 131. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 29. lipnja 2015. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI:  Ivica  Knežević,  gradonačelnik,  Gordana  Piskač,  pročelnica  JUO,  Davorka
Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Jasminka
Curl,  službenica  Odsjeka  za  proračun i  financije,  Hrvoje  Zatezalo,  djelatnik  „Risnjak  –  Delnice“
d.o.o., Indira Rački Joskić, ravnateljica, Mirela Srkoč Šenkinc, direktorica Turističkog ureda TZ Grada
Delnica, Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice, Martina Petranović, službenica Stručne službe za
obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika.

Izostanak  su  ispričali:  Katarina  Mihelčić,  Đulio  Jusufi  umjesto  kojeg  sjednici  prisustvuje
Jasminka Curl, Nikola Muvrin umjesto kojeg sjednici prisustvuje Hrvoje Zatezalo, Zvezdana Jerković,
Tomislav Mrle  umjesto  kojeg sjednici  prisustvuje  Martina Petranović,   Dragan Abramović,  Dario
Medvedec umjesto kojeg sjednici prisustvuje Davorin Klobučar.

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ

INDIRA RAČKI JOSKIĆ
- U izradi je Pravilnik o korištenju knjižnične građe.
- Poslovi računovodstva.
- Naručeni su panoi, držači za knjige i stalak za knjige.
- Jedna radijska emisija.
- Složena je zavičajna zbirka.
- Stručenje zavičajne građe.

DAVORKA GRGURIĆ
- Rekonstrukcija  Supilove  ulice:  izmjena  i  dopuna  projekta  rasteretnog  kanala,  priprema

troškovnika za izvođenje građevinskih radova i dostava nadzoru i izvođaču.
- Sastanak i obilazak terena za postupak bagatelne nabave za koordinatora 2.
- Sjednica Gradskog vijeća.
- Priprema troškovnika za Ulicu A. Šenoe.
- Izdavanje novih rješenja te slanje ovrha za komunalnu naknadu.
- Napravljen je popis  horizontalne signalizacije,  izvršena kontrola vertikalne signalizacije te

popravak i čišćenje signalizacije.
- Prometno redarstvo.
- Popis javne rasvjete.
- Tehnički pregled službenog automobila
- Izdavanje rješenja za uređenje fasade u Supilovoj 94.
- Aktivnosti vezane uz uzurpaciju puta u drugom redu kuća prema poljoprivrednim površinama

u Supilovoj ulici.
- Ugovori za drva na javnim površinama.
- Odluka o vrijednosti zemljišta.



- Izvješće za „Zelenu čistku“.
- Pripreme  za  Dan  Grada,  izdavanje  suglasnosti  za  manifestacije  i  izlaganja  na  javnim

površinama.
- Analiza 3. Aneksa ugovoru za disko.
- Ponuda za sanaciju visećeg mosta preko Kupice.
- Dobivena je ponuda za sanaciju visećeg mosta preko Kupice od g. Uršića iz Slovenije na iznos

od 12.160 Eura. Nalaz govori da su obije sajle pukle, drvo je trulo, kuke i lanci su zarđali.
Gradonačelnik je zatražio da se zatraži paralelna ponuda te da se putem HŠ pokuša dobiti
donacija hrastovih planjki.

- Klizište u Biljevini je sanirano, potrebno je još sanirati tri klizišta na pristupnoj cesti prema
Biljevini. 

HRVOJE ZATEZALO
- Dovršena je košnja u Parku, uređena su dječja igrališta u Delnicama i Lučicama.
- Intenzivno se radi na košnji, do sada je pokošeno 70 % površina.
- Sadnja cvijeća u Parku.
- Uklonjena je jelka s placa.
- Održavanje i  čišćenje groblja.
- Pripreme za dolazak protupožarne inspekcije u Radnički dom.
- Davorin  Klobučar  upozorio  je  na  nered  koji  se  događa  u  Brodu na  Kupi  od  kada  nema

Policije.
- Redovno održavanje i pražnjenje kanti za smeće
- Dimnjačarska služba trenutno čisti dimnjake na Vučniku.
- Što  se  tiče  zelenih  površina  koje  nisu  u  vlasništvu  Grada  a  nalaze  se  na  frekventnim

lokacijama  dogovoreno  je  da  će  nam Autobusni  kolodvor  prepustiti  održavanje,  čekamo
odgovor Fine i Pošte.

- Popisana je horizontalna i vertikalna signalizacija.
- Dogodila se krađa šahti i posađenih sadnica ruža.
- Nabavka znakovlja za videonadzor i obavijesti da voda iz fontane nije za piće.
- Gradonačelnik je zatražio da se izvrši preraspodjela radnog vremena u poduzeću kako bi se što

više površina očistilo i pokosilo.

MIRELA SRKOČ ŠENKINC
- Sjednica Turističkog vijeća.
- Prijava izlagača za manifestaciju „Gorski kotar u metropoli“.
- Koordinacija  TZ  Gorskog  kotara  gdje  su  dogovorene  aktivnosti  vezane  za  udruženo

oglašavanje.
- Izrada biciklističke brošure Gorskog kotara.
- Sastanci s Kotar festom.
- Objava natječaja estetike „Goransko naj“.
- U pripremi  je upit  za  Carinsku upravu radi  mogućnosti  oslobađanja  boravišne pristojbe u

određenim okolnostima.
- Prilog za Goranski novi list.
- Pojavili smo se u negativnom kontekstu na portalu 24 sata gdje smo spomenuti da smo od

prije tri godine imali najlošiju web stranicu.
- Izašle su slikovnice, bojanke i šalice prema projektu „Medvjedići iz Gorskog kotara.
- Radionica „Mali stolar u Popovićevom mlinu“ – novi program za školsku djecu u kojem se

djeca upoznaju s procesom izvlačenja trupaca iz šume, obrade drva, razlike među drvima,
uključujući i izradu suvenira kojeg mogu ponijeti kući.

- Smotra folklora i Kros Novog lista.

DAVORIN KLOBUČAR
- Uređenje okoliša oko sportskih objekata.
- Iskopi za umetanje kabela za svlačionice.
- Smotra folklora u Domu sportova.



- Sutra se održava 11. kros Novog lista Dolinom kupe.
GORDANA PISKAČ

- Redoviti sastanci za Supilovu ulicu.
- Sastanak na temu muzeja s povjerenstvom i projektantom.
- Dogovor  s  Hrvatskim  šumama  u  vezi  sanacije  posljedica  izvlačenja  trupaca  na  cesti  u

Biljevini.
- Zatražene su ponude za izradu Idejnog projekta tržnice.
- Od PGŽ je dobiven ugovor za sufinanciranje radova na Supilovoj ulici, potrebno je uputiti

zahtjev za transfer sredstava u iznosu od 200.000 kuna.
- Uvođenje u posao nove pravnice.
- Odgovor Fracasu koji namjerava u Poslovnoj zoni K3 graditi pogon za izgradnju odbojnika i

zaposliti 12 ljudi.
- Sastanak u Ministarstvu financija na temu proračuna i trošenja sredstava u skladu sa zakonom.
- Popunjavanje upitnika Udruge gradova na temu plaćanja komunalne naknade. Pitanja su na

tragu pripreme baze podataka za plaćanje poreza na nekretnine.
- Dobiven je poziv za sastanak u PGŽ na temu naknade po osnovi elementarne nepogode.
- Zatražena je ponuda Elektroinstalaterskog obrta za grijane žljebove.

MARTINA PETRANOVIĆ
- Prijava nove pravnice na zdravstveno i mirovinsko osiguranje.
- Izbori za vijeća MO: napravljena je izmjena rješenja za člana biračkog odbora, izrađeni su

zapisnici  za  biračke  odbore  i  povjerenstvo.  Raspodjela  materijala  po  biračkim mjestima.
Danas je instruktaža za nacionalne manjine. U nedjelju su izbori.

- Nakon sjednice  Gradskog vijeća  potrebno je  pripremiti  akte  za  potpis,  poslati  na  nadzor,
izraditi skraćeni i veliki zapisnik te pripremiti odluke za objavu u Službenim novinama.

- Ministarstvu uprave poslane su prijave za polaganje državnih stručnih ispita za volontere.
- Prisustvovanje Konferenciji „Neka se lokalni glasovi čuju“.
- Aktivnosti prema zahtjevima za otkup zemljišta te za proširenje puta u Turkima.
- Pristigle su ponude za izradu pozivnica za Dan Grada. Od pristigle 3 ponude najpovoljnija je

ponuda Obrta „Magdalena“.
- Rješenja za novorođenčad, jednokratne pomoći.
- Izrada Izvješća o financiranju projekata i programa u 2014. godini za Udruge Vlade RH.

JASMINKA CURL
- Poslovi na rebalansu proračuna.
- Posjet Ministarstvu financijama.
- Isplate naknada za odbore.
- U tijeku je izrada popisa imovine.
- Pripreme za osiguranje službenog automobila
- Redovne aktivnosti.

Dovršeno u 9,00 sati.

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


